
BRM.0012.9.9.2019 

Protokół  Nr  11/2019  
z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 października 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia przy ul. Roosevelta 36. 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia 13.30 – 14.10. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła  Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik 

Wydziału Oświaty i Sportu.  

   

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 10 Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Informacja o stanie oświaty. 

5. Sprawozdanie z akcji „Lato”. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 10 Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 10 z 13 września 2019 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

 

Ad 4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta 

Inowrocławia za rok szkolnych 2018/2019, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty oraz wynikach nadzoru pedagogicznego. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła „Informację o stanie oświaty o stanie realizacji zadań oświatowych 

Miasta Inowrocławia za rok szkolnych 2018/2019, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty oraz wynikach nadzoru pedagogicznego”, która stanowi  -  

załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Otwieram dyskusję nad przedstawioną informacją. 

Pozwolę sobie jako pierwsza zadać pytanie. 

Na str. 4, w akapicie 1 znajduje się zapis: „Zadania z zakresu oświaty 

realizowane są w oparciu o środki finansowe z dochodów własnych gminy oraz 

z subwencji oświatowej otrzymywanej z Ministerstwa Edukacji Narodowej, 

której wysokość uzależniona jest przede wszystkim od liczby uczniów                

w szkołach”. 

Czy ta subwencja była zgodna z tym co mieliśmy zaplanowane? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Trochę nam się ona zwiększyła, bo często tak jest, że dostajemy trochę więcej, 

ale jest to minimalna kwota.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Na str. 11, w punkcie 2 Szkoły i przedszkola niepubliczne, w tabeli znajduje się 

zapis: „Katolicka Szkoła Podstawowa im. bł. ks. Władysława Demskiego - 

Liczba oddziałów ogółem – 8 i 2 oddziały zerowe”. 

Czy to to oprócz tych ośmiu, czy w tych ośmiu? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Oprócz tych ośmiu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Na str. 13 znajduje się zapis: „Wydatki ponoszone przez Miasto na utrzymanie 

szkół”, a niżej jest tabela nr 12 Wydatki szkół.  

Czy te wydatki zawierają również subwencję? 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Te wydatki zawierają wszystko co na daną szkołę przeznaczono.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Czy ktoś z członków Komisji ma pytania? 

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji Oświaty i Kultury: 

Czy szkoły podejmują działania, aby poprawić sytuację szkół? Może jakieś 

programy naprawcze?  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Nie, aż tak źle nie jest.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Na poprzedniej Komisji analizowaliśmy temat „Wyniki egzaminów po klasie 

trzeciej gimnazjum i egzaminów po VIII klasie szkoły podstawowej”  

i stwierdziliśmy, że w tym roku jest dużo lepiej niż w roku poprzednim. Z tego 

wynika, że szkoły wyciągnęły wnioski i same wypracowały sobie program 

naprawczy. 

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji Oświaty i Kultury: 

Jest obowiązek nauki, ale w materiale jest zapis, że 7 osób nie spełnia tego 

wymogu.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tu chodzi o nauczanie indywidualne. Siedmioro rodziców otrzymało 

postanowienie o nałożenie kar. Musze powiedzieć, że skutecznie są ściągane, 

ewentualnie wpłaty są rozłożone na raty. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Wśród szkół, w których były przeprowadzane remonty nie mogę znaleźć Szkoły 

Podstawowej nr 1 i 14. Czy tam nie starczyło pieniędzy, czy nie występowali  

o środki? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Występują, ale środki są bardzo ograniczone. Staramy się jednak, żeby każda 

szkoła, która wystąpi o środki chociaż część otrzymała. W związku z czym 

remonty wydłużają się w czasie.  

Dodam, ze szkoły, które wynajmują pomieszczenia zatrzymują te środki na 

własne wydatki, nie muszą oddawać. Między innymi Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 1 również wynajmuje pomieszczenia Szkoły za co otrzymuje 

pieniądze, które może przeznaczyć na Szkołę.  
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Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, to bardzo operatywna osoba.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przyznaje, że tak. Bardzo dużo się zmienia w tej Szkole.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Mam do pani naczelnik wielką prośbę związaną z wydzielonym rachunkiem 

dochodów w szkołach. Jeśli to możliwe, to proszę, aby można z tych środków 

zapłacić osobie, która prowadzi finanse związane z radą rodziców. Wiem, że jest 

to mnóstwo pracy, ale proszę chociaż przeanalizować, czy będzie taka 

możliwość. Dziękuję z góry. 

Dziękuje za wszystkie wypowiedzi. Przystępujemy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych Miasta Inowrocławia za rok szkolnych 2018/2019, w tym  

o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz wynikach nadzoru pedagogicznego? 
 

Głosowanie: za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 31/2019 o przyjęciu 

Informacji  o  stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Inowrocławia za rok 

szkolnych 2018/2019, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz wynikach 

nadzoru pedagogicznego. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z akcji „Lato”. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła „Sprawozdanie z akcji „Lato”, które stanowi  -  załącznik nr 4   

do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań, wszystko jasne. Przystępujemy do 

głosowania. 

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem „Sprawozdanie z akcji „Lato”? 
 

Głosowanie: za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 
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Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 32/2019 o przyjęciu 

„Sprawozdania z akcji „Lato”. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Przedstawiła wniosek Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej przekazany  

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia dotyczący 

dofinansowania w kwocie 200 tysięcy złotych klubów osiedlowych, który 

stanowi -  załącznik nr 5. 

Zanim oddam głos członkom Komisji powiem, że ja jako Przewodnicząca 

Komisji negatywnie opiniuję ten wniosek. Wyjaśnię zaraz dlaczego. Miasto, 

dzięki poczynaniom naszego Rządu nie jest w stanie zrealizować własnych 

zadań wynikających z ustaw w zakresie kultury. Brakuje nam pieniędzy na 

nasze podstawowe działania typu szkoła, przedszkola, oświata, ale też  

w kulturze są braki, a Kujawska Spółdzielnia Mieszkaniowa jest instytucją 

dochodową, która żyje z pieniędzy mieszkańców. My natomiast musimy 

gospodarować tym co mamy z wpływów, a te wpływy, niestety dzięki pewnym 

decyzjom Rządu są coraz mniejsze i nie wiadomo, czy ten nasz budżet uda się 

domknąć. Stąd moja negatywna rekomendacja dla tego wniosku.       

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

W pełni popieram stanowisko pani Przewodniczącej Komisji. Dodam jeszcze, 

że niektóre imprezy ujęte w tym kosztorysie w pełni pokrywają się z zadaniami 

jakie wykonują szkoły podstawowe na terenie Miasta. Jednym słowem można 

powiedzieć, że się dublują. Uważam, że przede wszystkim musimy się skupić na 

naszych placówkach oświatowych. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem wniosku Kujawskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej przekazany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia dotyczący dofinansowania w kwocie 200 tysięcy złotych klubów 

osiedlowych? 
 

Głosowanie: za – 0,  przeciw – 4,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 33/2019 o przyjęciu 

wniosku Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej przekazany przez 
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Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia dotyczący dofinansowania  

w kwocie 200 tysięcy złotych klubów osiedlowych. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 

 

 


